
Hand Made 
Luxury Mattress

Bonjour Luxe
®
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佰仕禄是一家致力于提供高质量睡眠产品的高端手工床垫企业。多年

来一直专注于家居领域，崇尚使用天然材料，精雕细琢手工缝制。始

终坚持“优质、天然、环保、健康”的品牌理念，通过不断创新和优质

服务，赢得了世界各地消费者的青睐。

Bonjour Luxe is a high-end handmade mattress factory dedicated to 
providing high-quality sleep products. It has been focused on the 
home field many years. We always persist in the “high quality, 
natural, eco-friendly and healthy”, through our innovation and quality 
service, we have won the favor of customers around the world. 



佰仕禄匠心独具，倾心返璞，用特有的对奢华的定义，融入中国文化元
素于品牌概念之中。

Bonjour Luxe is ingenious and uses its unique definition of luxury to 
integrate Chinese cultural elements into the brand. 

崇尚使用天然材料，传袭手工制作工艺，一丝一缕，精挑精选，一针一
线，细缝细捻。

We use the natural materials, all processes are handmade, a fine 
selection, a fine stitch, a fine twist. 

致力于打造东方顶奢床垫巅峰品牌，为众多中外著名床垫品牌提供顶奢
级睡眠产品的制造。

Bonjour Luxe committed to building the top brand and providing the 
manufacturing of top luxury sleep products for mattress brands all 
over the world. 

Brand Story
品牌故事



Natural 
materials

我们的床垫采用的面料、天然原料和弹簧都是精心挑选的，整个过

程都是纯手工制作。原料以马毛、羊毛、驼毛、棉花、蚕丝等天然

材料为主，我们始终坚持“优质、天然、环保、健康”的理念，把天

然健康和回归自然相融合。它是床垫产品中的真正贵族。

The mattresses are handcrafted from the finest components, 
fabrics and fibres using time-honoured techniques. With horse hair, 
wool, camel hair, cotton, jute,  spring and other natural materials 
as the main material,  highlighting the  natural health and return to 
nature design style, the whole  material  is precious natural 
materials. The true aristocrat of mattress products.

纯天然材料



Natural Fabrics

佰仕禄的面料是精心挑选的，使用的是全天然面料，例如全羊毛面料，棉麻面料，全棉

面料，竹纤维面料等，我们希望使用的天然面料能与自然相结合，使人们身临其境。起

到宁静舒缓的作用，同时也体现佰仕禄“”优质、天然、健康、环保“”的理念。

The fabrics we use to make handmade mattresses are all-natural fabrics, such as wool 
fabrics, cotton and linen fabrics, cotton fabrics, bamboo fabrics, etc., which give people 
a feeling of being close to nature, quiet and soothing, it also reflects the concept of 
“  high quality, natural, healthy and eco-friendly”

全天然面料



Alpaca

羊驼绒以其质量与色泽独一无二的特点而闻名于世。

其韧性为绵羊毛的两倍，无毛脂，杂质少，净绒率达

90%，羊驼绒毛有着较好的绝缘性和保热性能，在古

印加帝国时期，是只有皇室贵族才能享用的材质。

Alpaca wool is famous for its unique quality and 
color. Its toughness is twice that of sheep wool, it is 
grease-free, has few impurities, and has a net wool 
rate of 90%.Alpaca wool has good insulation and 
heat retention properties. In the ancient Inca Empire, 
it was a material that only the royal family could 
enjoy.

羊驼绒



“自然生物”弹簧——马尾毛

佰仕禄精心挑选了世界各地的优质马尾毛，整张床垫使用的马尾毛数以

百万计，就像拥有百万个微型弹簧。每根马尾毛都拥有一个微型真空导

气管，良好的透气管导湿性能够保持床垫内部的舒适和干燥。

“Natural Spring”——Horsehair
We have carefully selected high-quality horsehair from all over the 
world. Our hand made mattress uses millions of horsehair, which is 
like having millions of tiny springs. Each horsehair has a miniature 
vacuum duct, and the good moisture conductivity of the breathable 
tube is enough to keep the inside of the mattress comfortable and dry.

 Horsehair 
马尾毛

Natural Spring



Silk

蚕丝是高档的纺织原料，被誉为“纤维皇后”，强韧而富有弹性。佰仕禄使

用的是一等双宫茧桑蚕丝，纤细而柔软，具有透气和吸湿功能。同时，

长期使用可以起到抗衰效果，对关节炎、肩周炎、哮喘病也有一定的保

健作用。

Silk is a high-grade textile raw material, known as the "Queen of Fibers". 
Silk is strong and elastic, Bonjour Luxe uses top silk, light and soft, with 
breathable and hygroscopic properties. It could also make an anti-aging 
effect, it is good for our health.

蚕丝



天然的“软黄金”——驼毛纤维

骆驼毛纤维长，有极佳的保暖性，吸湿性，防潮性，舒
适性和透气性。骆驼毛轻盈、透气、耐用、强韧，环保。
同时它具有优秀的绝缘性能，不易起静电，是一款非常
不错的床垫天然原材料。

Natural "soft gold“ - Camel Hair 

Camel hair has excellent warmth, moisture absorption, 
moisture resistance, comfortable and permeability. 
Especially suitable for using in cold and damp areas. 
Camel hair is light, breathable, durable and solid, and is 
an ideal environmental protection material. Its excellent 
insulation performance, not easy to static electricity, 
more non-conductive.

Camel Hair 
骆驼毛



Cotton

水分，其含水率为8-10%，所以它接触人的皮肤，使人感到柔软而不僵硬。

它的保暖性和透气性很好，蓄热能力很强，且不产生静电，舒适保暖、

柔和无刺激。

Cotton fiber has good hygroscopicity. Under normal circumstances, the 
fiber can absorb moisture from the surrounding atmosphere. Its 
moisture content is 8-10%, so it makes people feel soft and not stiff 
when it touches the skin. It has good warmth retention and breathability, 
strong heat storage capacity, and does not generate static electricity. It 
is comfortable, warm, soft and non-irritating.

棉花



纯羊毛

羊毛具有独特的多孔结构，能够大量吸收水分，并

且快速蒸发排出，从而达到冬暖夏凉的效果。羊毛

床垫能够长久保持自身的弹性，柔软舒适，增加深

度睡眠时间。羊毛不容易被点燃，并且不会发生剧

烈燃烧的现象，具有阻燃的效果。

Wool has a unique porous structure, can absorb a 
lot of water, and rapid evaporation and discharge, 
so as to achieve the effect of warm winter and 
cool summer. Wool mattress can maintain its 
elasticity for a long time, soft and comfortable, will 
not produce the phenomenon of compaction. 
Wool is not easy to be ignited, i t  has a f ire 
retardant effect.

Pure Wool 



 Wool & Cotton

我们原料采用的长绒棉和英国羊毛。棉花羊毛配比为：棉花60%：羊
毛40%，黄金混合比例，纯物理针刺工艺成型，无胶水纯天然。佰仕
禄很好的结合了羊毛和棉花的特点，分别使用蓬松版和加硬版羊毛棉
混纺。蓬松版适用于顶垫舒适层，加硬版适用于底垫内的垫层。

Our raw materials are long staple cotton and British wool. Cotton 
wool ratio is: cotton 60% : wool 40%, the best mixing ratio, pure 
physical acupuncture process molding, no glue and pure natural. 
Bonjour Luxe combines the characteristics of wool and cotton well. 
using the fluffy and hard wool and cotton blends respectively. The 
fluffy version is suitable for the top cushion comfort layer, and the 
hard version is suitable for the cushion inside the bottom cushion. 

羊毛棉混纺



Pocket Spring

独立袋装弹簧具有很强的支撑性。由于每个弹簧都是独立的，因此可以根据身体形状和重

量提供精确的支撑，使身体各部位得到更好的支撑。独立袋装弹簧的另一个优点是抗干扰

性好，当一个弹簧受到压力时，其他弹簧不会受到影响，从而提供更稳定的睡眠环境。迷

你面包弹簧则为薄垫增加支撑力提供了可能性。

Pocket springs have strong support. Since each spring is independent, it can provide 
precise support based on the body shape and weight, so that all parts of the body can 
be better supported. Another advantage of pocket springs is good anti-interference, 
when one spring is under pressure, the other springs will not be affected, thus providing 
a more stable sleeping environment. Mini pocket springs provide the possibility of 
increasing the support of thin mattresses.

独立袋装弹簧+迷你面包弹簧



Hand 
Made

所有材料都由经验丰富的工匠手工紧固固定, 采用

手工拉扣和固定工艺制作的手工床垫没有一滴胶水，

因此没有刺鼻的气味，并且在长期使用床垫时也不

必担心甲醛排放超标。

All materials are fastened and fixed by hand by 
experienced craftsmen. The handmade mattress 
made by hand-fastening and fixing technology 
does not contain a drop of glue, so there is no 
pungent smell, and there is no need to worry 
about excessive formaldehyde emissions when 
using the mattress for a long time.

手工制造



厚德

HouDe 
Mattress

Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Cotton/棉
Line/麻
Pocket Spring/弹簧

Materials/材料

180CM*200CM

Broad-minded and care for all things and people

Topper
顶垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Mini Pocket 
Spring
面包簧

Camel 
Hair

骆驼毛

Horse 
hair

马尾毛

Mattress
床垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Pocket 
Spring

独立袋装弹簧

Linen
麻

Mattress
Introduction

床垫介绍



如意

RuYi
Mattress

It is successful or happens in a way that you hoped it would.

Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Cotton/棉
Pocket Spring/弹簧
Linen/麻

180CM*200CM  70KG

Materials/材料

Mattress:
Cotton Fabric/全棉面料

Wool&Cotton/羊毛棉混纺

Horse Hair/马尾毛

Camel Hair/骆驼毛

Mini Pocket Spring/面包簧

Cotton/棉花

Pocket Spring/弹簧

Mattress
Introduction

床垫介绍



北辰

BeiChen 
Mattress

Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Wool/羊毛
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Cotton/棉
Line/麻
Pocket Spring/弹簧

Materials/材料

180CM*200CM 33KG/88.8KG

A star that always shows where north lies

Topper
顶垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Mini Pocket 
Spring
面包簧

Camel 
Hair

骆驼毛

Horse hair
马尾毛

Wool
羊毛

Mattress
床垫

Tencel 
Fabric

天丝布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Pocket 
Spring

袋装弹簧

Linen
麻

Mini Pocket 
Spring
面包簧

Camel 
Hair

骆驼毛

Horse 
hair

马尾毛

Mattress
Introduction

床垫介绍



锦绣

JinXiu
Mattress

As beautiful as brocade

Silk/蚕丝
Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Wool/羊毛
Cotton/棉
Linen/麻
Pocket Spring/弹簧

180CM*200CM

Materials/材料

Mattress:
Cotton Fabric/全棉面料

Wool&Cotton/羊毛棉混纺

Horse Hair/马尾毛

Camel Hair/骆驼毛

Wool/羊毛

Silk/蚕丝

Linen/麻

Mini Pocket Spring/面包簧

Pocket Spring/弹簧

Mattress
Introduction

床垫介绍



Mattress
Introduction
床垫介绍

Materials/材料

Topper
顶垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Mini Pocket 
Spring
面包簧

Camel 
Hair

骆驼毛

Horse hair
马尾毛

Mattress
床垫

Tencel 
Fabric

天丝布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Pocket 
Spring

独立袋装弹簧

Linen
麻

金玉满堂

JinYu
Mattress

Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Cotton/棉
Line/麻
Pocket Spring/弹簧

180CM*200CM  30.8KG/96KG

May your gold and jade fill the halls



青山

QingShan
Mattress

Green hills, to high, to great.

Silk/蚕丝
Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Wool/羊毛
Cotton/棉
Linen/麻
Pocket Spring/弹簧

180CM*200CM

Materials/材料

Mattress:
Cotton Fabric/全棉面料

Wool&Cotton/羊毛棉混纺

Wool/羊毛

Horse Hair/马尾毛

Camel Hair/骆驼毛

Silk/蚕丝

Cotton/棉花

Mini Pocket Spring/面包簧

Pocket Spring/弹簧

Mattress
Introduction

床垫介绍



Mattress
Introduction
床垫介绍

Materials/材料

Topper
顶垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Mini Pocket 
Spring
面包簧

Camel 
Hair

骆驼毛

Horse hair
马尾毛

Mattress
床垫

Cotton 
Fabric

全棉布料

Cotton & 
Wool

棉羊毛混纺

Pocket 
Spring

独立袋装弹簧

Linen
麻

Mini Pocket 
Spring
面包簧

白泽

BaiZe 
Mattress

Wool & Cotton/羊毛棉混纺
Camel Hair/骆驼毛
Horse Hair/马尾毛
Cotton/棉
Line/麻
Pocket Spring/弹簧

180CM*200CM

Sign of propitious and lucky.



15968500500（微信同号）

15968500500（Whatsapp同号）


